
Vammaisneuvosto     Muistio 
 
Aika: 3.8.2023 klo 17.00–18.30  
Paikka: Mynämäen kunnantalo, neuvottelutila. Vehmaantie 111, 23100 Mynämäki 
 
Osallistujat: 
Ilkka Pilpola, puheenjohtaja 
Marita Pettersson 
Nina Arvo 
Erika Mäkeläinen, saapui klo 17:39 
Katri Lakkapää 
Noora Mäkelä 
Kirsi Kaitanen 
Kaisu Savolainen, sihteeri 
 
 
 

1. Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17.03. 

 
2. Vammaisneuvoston jäsenten esittely 

Käytiin esittelykierron vammaisneuvoston jäsenten kesken. 
Ilkka Pilpola, Suomen sydänliiton vertaistukija, Varhan kokemusasiantuntija, Varhan 
vammaisneuvoston jäsen 
Marita Pettersson, Mynämäen valtuuston varajäsen, kasvatus- ja 
sivistyslautakunnan varajäsen 
Nina Arvo, Mynämäen valtuuston jäsen, kasvatus- ja sivistyslautakunnan jäsen, 
hyvinvointijaoston jäsen 
Erika Mäkeläinen, Nousiaisten kunnanhallituksen jäsen, hyvinvointitoimikunnan 
jäsen 
Noora Mäkelä, Varsinais-Suomen näkövammaisyhdistyksen jäsen 
Kirsi Kaitanen, Turun Kehitysvammaisten tuki ry:n jäsen 
Katri Lakkapää, Nousiaisten valtuuston jäsen 
Kaisu Savolainen, Nousiaisten kunnan hyvinvointikoordinaattori, 
hyvinvointitoimikunnan sihteeri 
 

3. Valitaan vammaisneuvostolle varapuheenjohtaja  
Päätettiin yksimielisesti valita vammaisneuvoston varapuheenjohtajaksi Erika 
Mäkeläinen. 

 
4. Sovitaan kokouskäytännöt  

Päätettiin jatkaa vammaisneuvoston kokouksia 3 kk välein ja tarpeen vaatiessa 
useammin.  
 

5. Sovitaan edustajat eri lautakuntien, ja valtuustojen kokouksiin pyydettäessä 
Päätettiin edustajat sekä Mynämäen että Nousiaisten osalta eri lautakuntien ja 
valtuustojen kokouksiin, niiltä osin, kun vammaisneuvosto ei ole jäsenten puolesta 
edustettuina. Edustajat osallistuvat kokouksiin pyydettäessä. 
Mynämäki: Kirsi Kaitanen, tekninen lautakunta, Noora Mäkelä on käytettävissä 
myös tarvittaessa 



Nousiainen: Erika Mäkeläinen, tekninen lautakunta, 
Katri Lakkapää, sivistyslautakunta 
 

6. Seuraava kokous 
Vammaisneuvoston seuraava kokous pidetään 30.11.2023 klo 17.00 Nousiaisten 
kunnanvirastolla, osoitteessa Moisiontie 19. 
 

7. Muut asiat 
Keskusteltiin Mynämäen Koivikkokujan asumiskeskuksen toiminnan jatkumisesta. 
Sisäilman tutkimustuloksia odotetaan ja toiminnan jatkuminen riippuu tuloksista.   
 
Päätettiin perustaa vammaisneuvostolle yhteinen WhatsApp-viestiketju, jossa 
pystytään viestimään akuuteista toimintaa vaativista asioista. 
 
Päätettiin pyytää sekä Mynämäen että Nousiaisten teknisiä johtajia esittäytymään 
vammaisneuvoston kokouksiin, ajankohtaa ei vielä päätetty. Kutsutaan Mynämäen 
hyvinvointikoordinaattori esittäytymään vammaisneuvoston seuraavaan 
kokoukseen. 
 
Laaditaan kirjeet molempien kuntien hallituksille, jossa pyydetään muistamaan 
vammaisneuvoston lausuntopyyntöjen pyytäminen tarvittaessa. 
 
Perehdytään jatkossa kunnalliseen vammaispoliittiseen ohjelmaan ja sen 
laatimiseen vammaisneuvostossa. 
 
Keskusteltiin kunnan mahdollisuudesta laatia sopimus alueellisen 
esteettömyyskoordinaattorin kanssa. 
 
Nousiaisten kunta on käynyt keskustelua SOPIVA-hankkeen kanssa, minkä 
tarkoituksena on selvittää kunnan olemassa olevia rakenteita toimintarajoitteisten 
henkilöiden fyysisen toimintakyvyn ja hyvinvoinnin edistämistoimista. Hanke laatii 
kunnalle selvityksen nykytilasta. Selvitystyön jälkeen pohditaan mahdollista jatkoa 
hankkeen parissa. Mynämäki ei toistaiseksi ole lähtenyt hankkeeseen mukaan. 
 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18:48 
 


